

聖堂報告

常年期第七主日

20-02-2022

1. 因應香港教區於 2022 年 2 月 9 日發出之「教區防疫新牧民措施」通告，小堂現已暫停開放所有「公開」彌撒、送聖體儀式，以及任何其他實體宗教聚會亦須暫停。暫停「公開」彌撒期間，小堂將會提供網上中文及英文主日彌撒服務，直至另行通知。

網上主日彌撒時間如下：

上午九時正（中文）、上午十時三十分（英文）。

2. 聖堂將會進行新春「利是」募捐，藉此傳遞彼此扶持，愛主愛人信息。

是次收集得到的「利是」，將會捐贈給：

「安貧小姊妹」及「仁愛傳教修女會」，支援修女們幫助弱勢長者及露宿者服務。

捐贈「利是」方法：

- i) 教友請先存起捐贈的「利是」，當恢復公開彌撒後，聖堂將會開始收集有關「利是」捐贈。
- ii) 如有任何查詢，可以聯絡聖堂辦公室 2359-4407 或電郵至 st.ignatiuschapel.hk@gmail.com 安排捐贈。

※ 特別注意事項：

由 2月24日起，除獲豁免人士（如因健康原因而不適合接種者）外，所有進入校園範圍內人士，須出示至少已接種第一劑 2019 冠狀病毒疫苗的記錄，才可進入學校。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Seventh Sunday in Ordinary Time
20-02-2022

1. In compliance with the precautionary measures from the Diocese on 9th February 2022 regarding the COVID-19 and the guidelines of Wah Yan College, Kowloon, **all public Masses, the rite of giving Holy Communion and all other religious gatherings in this Chapel are suspended until further notice.**

During the suspension period, **St Ignatius Chapel will provide both Chinese and English Sunday Mass online service. Schedule of the service is as follows:**

Chinese mass - 9:00 am, English mass - 10:30 am

2. To spread the love of God and to help the needy for the Chinese New Year, St Ignatius Chapel is asking for red packet (lai see) donation. All the red packets collected will be given to Little Sisters of the Poor and Missionaries of Charity to help the underprivileged elderly and street sleepers.

Faithful can donate red packets by:

- (i) bringing them to the Chapel when public masses resumed,
- (ii) contacting the chapel office at 2359-4407 or by email st.ignatiuschapel.hk@gmail.com for special arrangement.

Thank you for your kindness.

- ※ **With reference to the letter issued by the Education Bureau dated 20 January 2022, starting from 24 February 2022, all visitors to schools will be required to present vaccination records of at least the first dose of COVID-19 vaccine prior to their entry into school premises.**

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.